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Zápisnica z 39. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Moči zo dňa 1.3.2022 

 

Prítomní: 

 

Starostka obce: Ing. Eszter Tóth 

 

Poslanci:    1. Michal Antal 

  2. Zsolt Bóna 

  3. Ing. Zsigmond Fülöp 

  4. Andrea Jókai 

  5. Mgr. Kornélia Szalaiová 

  6. František Szalay 

  

Ospravedlnení: Ing. Tibor Bábi, Tomáš Miklós, Róbert Nagy 

 

Program 39. zasadnutia obecného zastupiteľstva: 

 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesení predchádzajúceho zasadnutia 

5. Žiadosti o dotácie 

6. Oslavy 15. marec 1848   

7. Deň poézie - Süttő  

8. Žiadosti  

9. Iné  

10. Diskusia 

11. Záver 

 

1.  Otvorenie zasadnutia 

 

Tridsiate deviate zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Moči otvorila a viedla 

starostka obce Ing. Eszter Tóth, ktorá privítala všetkých prítomných. Konštatovala, že OZ 

je uznášaniaschopné. Informovala prítomných, že zasadnutie sa nahráva, aby sa to dalo 

spätne vypočuť. 

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starostka obce navrhla za zapisovateľku Mgr. Emese Simonovú – referentku 

obecného úradu. 

 

HLASOVANIE:  

- za: 6 (Michal Antal, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, Mgr. Kornélia 

Szalaiová, František Szalay) 



- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

Návrh bol jednohlasne schválený. 

 

Ako overovateľov zápisnice starostka navrhla nasledovných poslancov : 

 

 Michal Antal, Zsolt Bóna 

 

HLASOVANIE:            

 

- za: 4 (Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, Mgr. Kornélia Szalaiová, František Szalay) 

- zdržal sa: 2  (Michal Antal, Zsolt Bóna) 

- proti: 0   

 

3. Schválenie programu zasadnutia OZ 

 

Starostka obce prítomných oboznámila s programom zasadnutia. Poslanci OZ 

jednohlasne schválili program. 

 

HLASOVANIE:  

 

- za: 6 (Michal Antal, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, Mgr. Kornélia 

Szalaiová, František Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

4. Kontrola plnenia uznesení predchádzajúceho zasadnutia 

 

Starostka oboznámila OZ o kontrole plnenia uznesení za uplynulé obdobie: 

 

 Energetický projekt - dotácia pre kultúrny dom – žiadosť o dotáciu je podaná, 

včera bol posledný termín na podanie 

 Záhradnícka ulica – geometrický plán je už podaný na kataster na schválenie. 

Advokáti už pracujú na zmluve. 

 

Poslanci OZ zobrali na vedomie. 

 

 

5. Žiadosti o dotácie 

 



 Zvýšenie kapacity zberného dvora – žiadosť o dotáciu treba podať do polovice 

marca 2022 

 KULT MINOR – žiadosti na podporu kultúry treba podať do polovice marca 

 

 

6. Oslavy 15. marec 1848   

 

Spomienková slávnosť zo dňa 15. marca bude preložená na nedeľu 13. marca, kedy aj 

hostia z Maďarska môžu prísť. Kvôli COVIDU nie je plánovaný program v kultúrnom dome. 

Kultúrny program bude tradične vo dvore reformovaného kostola, deti z MŠ a žiaci zo ZŠ 

pripravujú program. Slávnostnú reč prednesie Attila Petheő. Miestna organizácia 

CSEMADOKU tiež vystúpi so slávnostným predstavením. Miestne organizácie dostanú 

pozvánky. Dovtedy bude opravený aj pamätník, lebo pri nedávnych búrkach bol trošku 

znehodnotený. 

 

Pani poslankyňa Andrea Jókai sa pýtala, či by bolo vhodné pozvaní hosti pohostiť? Prišla 

s návrhom ich pozvať do kancelárie na studené misy a kávu. 

 

7. Deň poézie - Süttő  

 

Po 28. marci budú všetky nariadenia zrušené. Pani poslankyňa Andrea Jókai 

prisľúbila, že sa porozpráva so zainteresovanými ľudmi z obce Süttő, lebo v tomto roku 

by táto akcia bola organizovaná u nich. Pani poslankyňa prezentovala, že ich budova je už 

dokončená, dátum ešte nie je fixný, ale 11. apríl padne na pondelok. 

 

8. Žiadosti  

 

 Rozmarín, n.o. – Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na prevádzku 

poskytovanej sociálnej služby v zariadení pre seniorov pre obyvateľov obce – 

od 1. marca každý obyvateľ tohto zariadenia žiada od obce 100 eurový finančný 

príspevok. Zmluva by bola uzavretá so soc. zariadením Rozmarín, n.o. Išlo by o 7 

obyvateľov, čo stojí pre obec 8400 euro ročne. Tento zákon odsúhlasil štát. Pani 

starostka toto konzultovala s okolitými obcami, nikto nie je ochotný zaplatiť túto 

sumu. Je to veľmi vážna a citlivá téma. Ideme proti zákonu, ale obec to bohužiaľ 

nevie splniť. Rozpočet obce bol schválený ešte v decembri 2021. Ani nie každý 



domov dôchodcov to žiada. Rozdiel medzi nákladom a dôchodkom dopláca obec 

už teraz pre pána Eugena Hegyi. 

 

OZ neschvaľuje žiadosť, lebo preštudovalo schválený rozpočet obce a neexistuje 

taká položka z ktorej by sa dali odobrať peniaze, položky sa nedajú prerozdeliť.  

 

HLASOVANIE:  

 

- za: 6 (Michal Antal, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, Mgr. Kornélia 

Szalaiová, František Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

9. Iné  

 

 Pani starostka informovala OZ, že vláda SR dňa 26.2.2022 vyhlásila mimoriadnu 

situáciu pre územie SR kvôli vojne na Ukrajine.  

 

Aj nás požiadali, aby sme vytvorili zberné miesta. Dali sme na facebook info, že 

zbierame trvanlivé potraviny, zdravotnícky materiál a drogistický tovar. NA 

Slovensku sú vytvorili sa 2 bankové účty pre utečencov, na čo je možné vkladať 

peňažný dar. 

 

Po konzultácii s reformovaným farárom sme sa dozvedeli, že reformovaná cirkev 

zbiera peňažné dary.  

 

Po konzultácii so starostom z obce Búč sme sa dohodli, že zbierky z týchto dvoch 

obcí Búč a Moča osobne odvezieme autobusom do obce Veľké Slemence alebo 

okolitých obcí. Obec začala zorganizovať zbierku na obecnom úrade. Ak by sme 

potrebovali väčšiu miestnosť, presunieme do kultúrneho domu. Zbierku treba 

propagovať v rozhlase. 

 

Pani starostka sa opýtala OZ, či aj obec môže zakúpiť potrebné veci? OZ 

podporilo túto myšlienku, aby sa za sumu 200 euro nakúpili do zbierky. Pani 

poslankyňa Andrea Jókai navrhla, aby sa kúpili veľké balenia potrených vecí.  

 



Združenie miest a obcí Slovenska poslali e-mail, že bude zriadený transparentný 

účet na finančnú pomoc tým samosprávam, ktoré sú priamo zainteresované do 

práce s migrantmi. OZ sa radšej prikloní materiálne pomoci. 

 

 V roku 2019 obec organizovala stretnutie pre verejnosť, na ktorom boli obyvatelia 

obce informovaní o činnosti obecného zastupiteľstva a o dianiach v obci. Bolo by 

vhodné čím skôr takéto stretnutie zorganizovať, vhodný by bol dátum 26. marca 

2022. 

 

 Nakoľko sa pred Vianocami nemohli organizovať akcie, tak by bolo dobré pre 

Veľkou nocou organizovať akciu prípravu na veľkú noc kde deti mohli vyrábať 

dekorácie a vystúpili aj deti z citarového krúžku. Pripravujeme varené víno pre 

oteckov, čaj pre deti. Pani poslankyňa Andrea Jókai mala nápad, že vajíčka by 

mohli byť farbené cibuľovými šupkami. 

 

 V novembri 2021 bol založený citarový krúžok, ktorý vedie pani poslankyňa 

Andrea Jókai. V krúžku je 11 detí, sú rozdelený na dve skupiny a sú veľmi 

nadšené. Skúšajú každú nedeľu v hasičskej zbrojnici a sú vďačné za miestnosť. 

Prostredníctvom programu chodia do Martoviec. Žiaľ, deti nepoznajú ľudové 

piesne ani zo škôlky, ani zo školy. Obec dostala minulý rok 6 kusov citery, ešte sú 

objednané 3 kusy, ktoré kúpi obec. Staré citery, čo sme mali, sú trošku iné. 

 

10. Diskusia 

 

 Pani poslankyňa Andrea Jókai mala návrh, aby na školskom autobuse mohla byť 

nalepená nálepka, ako napr. Obec Moča. Pani starostka informovala OZ, že šofér 

je chorý už dlhodobo, pán Arpád Lajos nosí deti.  

 

 Pani poslankyňa Andrea Jókai hovorila o brigáde, ktorú chcela organizovať 

reformovaná cirkev ešte v minulom mesiaci. Plochu okolo márnice mal za úlohu 

očistiť obec. Pani poslankyňa videla, že aj okolo ZŠ robotníci obce čistia 

pozemok.. ZŠ majú aj rodičovskú komunitu a do práce sa môžu zapojiť aj rodičia. 

 

Pani starostka ešte dodala, že v obci sú teraz 4 nezamestnaní, 1 obyvateľ má 

dohodu. 

 



 Pán poslanec František Szalay sa informoval ohľadne dopravných značiek 

rýchlosti „30“. Pani starostka mu odpovedala, že obec ich kúpila na ulicu 

Mlynárska, Školská, lebo je tam veľká premávka. Obec kúpila aj 2 zrkadlá, aj 

dopravné značenie daj prednosť v jazde. Vnútorné dopravné značky vyloží obec. 

 

 V telocvični je potrebné vymeniť čistiaci systém – vo vykurovaní. Pán Ľudovít 

Tóth je ochotný vyriešiť tento problém. 

 

 Pani poslankyňa Mgr. Kornélia Szalaiová mala otázku, či ZŠ teraz zapadá do 

rozpočtu? Dostala odpoveď, že áno, je viac žiakov a v rámci programu boli prijatí 

učitelia. 

 

Pán poslanec František Szalay sa pýtal, že prečo nie sú prítomné riaditeľky z MŠ a 

zo ZŠ na zasadnutiach, mohli by poskytnúť informácie a zároveň by sme mohli 

o aktuálnych problémoch rozhodnúť a aj ich vyriešiť. Bolo by vhodné, aby na nasl. 

zasadnutie dostali pozvánku. 

 

 Pán poslanec Zsolt Bóna sa pýtal, čo je nového s bytovkami? Je vypísané verejné 

obstarávanie, žiadosť o dotáciu treba podať do polovice mája.  

 

 

10. Záver 

 

Starostka obce poďakovala prítomným za účasť a tridsiate deviate zasadnutie OZ 

vyhlásila za ukončené. 

 

 

    Zapisovateľka:       Overovatelia:         Starostka: 

 

 

.....................................  .................................   ................................. 

Mgr. Emese Simonová                  Michal Antal                           Ing. Eszter Tóth 

 

      

     .................................. 

                      Zsolt Bóna 


